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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Pécs, 2010????” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Bajna i
Gordon nemzeti fejlesztési és gazdasági miniszter úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Sikertörténetként indult, de napjainkra gyakorlatilag egy kibogozhatatlan üggyé silányult a
Pécs 2010, Európa Kulturális F ővárosa projekt . A nagy hírveréssel, több tízmilliárd forintta l
beharangozott projekt / program most úgy áll, hogy az ország szégyene is lehet 2010-ben,
uniós elnökségünk előestéjén, rossz fényt vetve az országra váró féléves kihívásra .

Ezért kérdezem Öntől :

• Hogy áll a teljesen megoldhatatlannak t űnő eset?
• Mit kíván tenni annak érdekében, hogy a súlyos tízmilliárdok és a nagy lehetőség

előre és ne hátra vigye a várost és az országot?
• Van-e „B” terv a helyzet megoldására?
• Ön szerint milyen szinergiák érvényesülhetnek pl . Szekszárd tekintetében egy sikerese

rendezés mentén?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2008 . december 19 .

Braun Márton
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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